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AFC بررسی نامزدهای سال
شانس مهدی طارمی برای کسب 
عنوان بهترین بازیکن سال آسیا 

چقدر است؟
مراسم انتخاب بهترین های آسیا ۹ آبان برگزار 
خواهد شد تا یکی از بهترین جایزه های این سال 
به یکی از بازیکنان ایران، کره و یا ژاپن تعلق 

بگیرد.
به گزارش خبرنگار مهر، مهدی طارمی مهاجم 
ملی پوش تیم ملی فوتبال ایران در کنار »کائورو 
میتوما« از ژاپن و »کیم مین جائه« از کره جنوبی 

نامزدهای بهترین لژیونر فوتبال آسیا شده اند.
اما کدام یک از این بازیکنان شانس بیشتری 
که  جایزه  این  دارند؟  عنوان  این  کسب  برای 
 ۹ روز  دارد،  نام   »۲۰۲۲ آسیا  سالانه  »جوایز 
آبان به بهترین های قاره کهن اهدا می شود. اما 
وضعیت این سه بازیکن برای رسیدن به عنوان 

بهترین بازیکن سال ۲۰۲۲ آسیا چگونه است؟
مهدی طارمی

مهدی طارمی ۳۱ ساله است و در فصل ۲۰۲۲ 
بازی می کند. در  پورتو  تیم  و  پرتغال  لیگ  در 
فصل ۲۰۲۲ پورتو در لیگ برتر پرتغال دوم شد. 
این تیم در جام حذفی پرتغال موفق به کسب 
اروپا  قهرمانان  لیگ  در  و  شد  قهرمانی  عنوان 
هم در مرحله یک هشتم پایانی از اینترمیلان 

شکست خورد و حذف شد.
طارمی در این فصل در لیگ برتر پرتغال ۳۳ 
بازی انجام داد و ۲۲ گل و ۷ پاس گل به ثبت 
رساند. او در لیگ قهرمانان اروپا هم ۷ بازی و ۵ 
گل ثبت کرد. در جام حذفی ۲۰۲۲ پرتغال هم 
۵ بازی و ۲ گل در کارنامه دارد. در سوپرکاپ 
پرتغال هم به میدان رفت و موفق به ثبت ۲ گل 
شد. این ملی پوش ایرانی همچنین در ۳ بازی 
جام جهانی موفق به زدن ۲ گل و یک پاس گل 

شد.
»کیم مین جائه«

»کیم مین جائه« ۲۶ ساله است و فصل پیش 
در لیگ ایتالیا و تیم ناپولی بازی می کرد. ناپولی 
در فصل گذشته با اقتدار قهرمان سری آ ایتالیا 
شد. این تیم در لیگ قهرمانان اروپا در مرحله 
یک چهارم نهایی مقابل میلان شکست خورد و 
حذف شد و در جام حذفی ایتالیا هم در مرحله 

یک هشتم مقابل کرمونزه بازی را واگذار کرد.
او در پست مدافع بازی می کند و فصل پیش 
۳۵ بار برای ناپولی در سری آ به میدان رفت و 
۲ گل ثمر رساند. او در لیگ قهرمانان اروپا هم 
در ۹ بازی حضور داشت و یک بار هم در جام 
حذفی بازی کرد. او در هر ۳ بازی تیم کره جنوبی 

در جام جهانی قطر حاضر بود.
»کائورو میتوما«

»کائورو میتوما« ۲۶ ساله است و در فصل 
۲۰۲۲ در لیگ انگلیس برای برایتون توپ می زد. 
برایتون فصل گذشته در لیگ برتر انگلیس رتبه 
حذفی  جام  در  تیم  این  کرد.  کسب  را  ششم 
انگلیس در مرحله نیمه نهایی در ضربات پنالتی 
به  موفق  و  خورد  شکست  منچستریونایتد  از 

حضور در بازی پایانی نشد.
این بال چپ ژاپنی فصل پیش ۳۳ بار برای 
برایتون در لیگ برتر انگلیس به میدان رفت و 
۷ گل و ۵ پاس گل به ثبت رساند. او ۳ بازی 
هم در جام حذفی انجام داد و موفق به ثبت 
یک گل شد. او در جام جهانی قطر هم چهار 
بازی در ترکیب ژاپن حاضر بود و توانست یک 

پاس گل بدهد.
کسب  برای  طارمی  مهدی  می رسد  نظر  به 
کار سختی  آسیا  فوتبال  لژیونر  بهترین  عنوان 
مقابل دو رقیب خود داشته باشد و باید ببینیم 
در نهایت کنفدراسیون فوتبال آسیا کدام بازیکن 
می کند.  انتخاب  بازیکن  بهترین  عنوان  به  را 
هرچند که آمار و ارقام حاکی از آن است هر سه 
بازیکن به یک اندازه شانس کسب این عنوان 

ارزشمند را داشته باشد.

برنامه مسابقات معوقه اعلام شد
زمان دربی استقلال و پرسپولیس 

مشخص شد

برنامه مسابقات معوقه هفته های پنجم و ششم 
لیگ برتر باشگاه های کشور اعلام شد که براساس 
آن دیدار تیم های فوتبال استقلال و پرسپولیس 

روز ۲۳ آذر برگزار خواهد شد.
به گزارش مهر، سازمان لیگ فوتبال برنامه دو 
هفته دیدارهای معوقه پنجم و ششم لیگ برتر را 
اعلام کرد که براساس آن دیدار تیم های استقلال 
و پرسپولیس که دربی صد و دوم دو تیم به شمار 

می رود، روز ۲۳ مهر برگزار خواهد شد.
هفته پنجم:

چهارشنبه ۲۲ آذر
صنعت نفت آبادان – گل گهرسیرجان – ساعت 

۱۵- ورزشگاه تختی آبادان
پنجشنبه ۲۳ آذر

ورزشگاه  ساعت ۱۵-   – استقلال   – پرسپولیس 
آزادی تهران

ساعت   – خوزستان  فولاد  اصفهان-  سپاهان 
۱۷:۳۰- ورزشگاه نقش جهان اصفهان

شمس آذر قزوین – نساجی مازندران – ساعت 
۱۷:۳۰- ورزشگاه سردار آزادگان قزوین

هفته ششم
جمعه ۸ دی

گل گهرسیرجان – فولاد مبارکه سپاهان اصفهان 
– ساعت ۱۵- ورزشگاه شهید سلیمانی سیرجان

 AFC با اعلام رسمی
سپاهان - الاتحاد در ایران

را  خودش  تصمیم  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون 
درخصوص دیدار برگزار نشده سپاهان و الاتحاد 

اعلام کرد.
به گزارش ایلنا، تیم فوتبال سپاهان در هفته 
دوم مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا میزبان 
الاتحاد عربستان بود ولی این بازی به دلیل عدم 
حضور تیم میهمان در زمین برگزار نشد و قرار 
و  بازی  این  در خصوص   AFC که  بود  این  بر 
سرنوشت آن تصمیم گیری کند. گمانه زنی های 
بازی  شدن  صفر  بر   ۳ خصوص  در  مختلفی 
به سود هر یک از دو تیم و همچنین برگزاری 
مجدد بازی در ایران یا یک زمین بی طرف وجود 
داشت. در نهایت AFC تصمیم خودش را در این 
خصوص گرفت. طبق تقویم اعلامی AFC این 
دیدار مجددا در ایران برگزار خواهد شد و محل 
بازی هم همچنان ورزشگاه نقش  این  برگزاری 
جهان معرفی شده است. زمان برگزاری این بازی 

متعاقباً اعلام خواهد شد.

دیدار با ایران اصلا آسان نخواهد 
بود

روزنامه الرای قطر نوشت که دیدار برابر ایران به 
هیچ وجه برای شاگردان کارلوس کی روش آسان 

نخواهد بود.
به گزارش ایسنا، تیم ملی فوتبال ایران و قطر 
با شکست دادن حریفان خود به فینال تورنمنت 

چهارجانبه اردن راه پیدا کردند.
قرار است که این دو تیم فینال را برگزار کنند.

روزنامه الرای قطر نوشت:تیم ملی فوتبال قطر 
تمرین برای دیدار حساس برابر ایران استارت زده 
بازی  این  برای  را  اصلی خود  تمرین  قطر  است. 
امروز در زمین اصلی برگزار می کند و بعد از بررسی 
و آنالیز حریف  روی مسائل تاکتیکی و فنی تمرکز 
زیادی  تجربه  به  باتوجه  روش  کی  شد.  خواهد 
مربیگری که در ایران دارد به خوبی با نقاط ضعف و 
قوت حریف آشنا است. الرای در ادامه نوشت: همه 
می دانند که دیدار برابر ایران اصلا آسان نخواهد 
بود به ویژه اینکه ایران در دیدار نخست برابر اردن 
میزبان بازی خوبی را به نمایش گذاشت و توانست 
با نتیجه سه بر یک به پیروزی برسد این درحالی 
نتوانست عملکرد  پیروزی  باوجود  قطر  است که 
خوبی از خود نشان دهد و پیش بینی می شود که 
قطر در دیدار برابر ایران بازی بهتری را به نمایش 
 ۲۰۲۳ آسیا  های  ملت  جام  میزبان  قطر  گذارد. 
است. کارلوس کی روش در این مدتی که هدیت 
تیم ملی فوتبال قطر را برعهده گرفته است نتوانسته 
که انتظارات را برآورده کند و باید دید که تیم او در 

دیدار برابر ایران چه عملکردی خواهد داشت.

مدیرعامل  درویش،  رضا  سه،  ورزش  گزارش  به 
باشگاه پرسپولیس، پس از جلسه اعضای هیئت مدیره 
این جلسه  نتیجه  درباره  در گفت وگویی  باشگاه  این 
توضیحاتی ارائه داد و اعلام کرد هیئت مدیره با جدایی 

سرمربی سرخپوشان مخالفت کرده است.
صحبت های مفصل درویش را در ادامه می خوانید:

نتیجه جلسه هیئت مدیره
گل محمدی  یحیی  که  بود  نامه ای  مورد  در  جلسه 
قرار  قبل  از  البته  داشته.  که  مصاحبه ای  و  فرستاده 
این جلسه گذاشته شده بود، اما اعضای هیئت مدیره 
قرارداد  فسخ  نامه  با  را  مخالفت شان  متفق القول 
به عنوان  همچنان  ایشان  و  کردند  اعلام  گل محمدی 

سرمربی کارش را ادامه می دهد. 
یکی از دلایل فسخ قرارداد گل محمدی که درخواست 
به حق بازیکنان تیم هم هست، دیرکرد آپشن هاست. 
می دانید که سوای آپشن های قهرمانی، اکثر بازیکنان 
آپشن های دیگر هم داشتند که محقق نشده بود. هیئت 
مدیره بر آن شد تا هرچه زودتر منابع مالی را مشخص 
سازمان  از  درخواستی  هم  پنجشنبه  روز  از  ما  کند. 
خصوصی سازی داشتیم که یک جلسه فوق العاده برگزار 
شود که با موافقت آنها قرار است امشب یک جلسه ای 
داشته باشیم تا بتوانیم از منابعی که داریم بهره ببریم 
تا گوشه ای از آپشن  ها را پرداخت کنیم و بچه ها و آقای 

گل محمدی از آن بتوانند بهره ببرند.
بی توجهی به اخطارهای گل محمدی

آقای گل محمدی چندین بار با من صحبت کرد اما 
ما باید به منابع مالی دست پیدا می کردیم تا بتوانیم 
تأمین کنیم. اینکه تماس بگیرند و ما بگوییم چشم که 
رضایت ایشان را فراهم نمی کند. ما آخرین بار قبل از 
بازی با گل گهر نیز با هم صحبت کردیم و گل محمدی 
گفت که بعد از بازی دوباره درخواست می دهم. من 
به ایشان گفتم که درخواست شما و بازیکنان به حق 
است ولی بحث بر این است که ما هنوز به منابع مالی 
را  بتوانیم خواسته های شما  تا  نکردیم  پیدا  دسترسی 
محقق کنیم. نه تنها ایشان، بازیکنان تیم هم درخواست 
داشتند و روز جمعه که با آنها نشست داشتیم در این 
مورد صحبت کردیم و قبل از آن هم من با کاپیتان و 
بزرگ ترهای تیم صحبت کردم. معضل اقتصادی تیم، 
یک معضل بزرگ است که باید به شکلی موانع آن 
برطرف شود. یک تیمی با این پتانسیل حتما باید مجاری 
دیگری در پی آن باشند که ما منابع مالی مان را تامین 
کند. تیمی در دنیا وجود دارد که با یک پیراهن بتواند 
هزینه های تیمش را تامین کند؟ ما که پخش تلویزیونی 
نداریم، تبلیغات دور زمین را هم که به ما نمی دهند. در 
خصوص بلیت فروشی هم که چندین بازی ما هم که 
بدون تماشاگر بود. معدن و صنعت هم که نداریم. ما 
از چه منبعی باید پول تامین کنیم، غیر از فضاهایی که 
در اختیار داریم که مهم ترین آن پیراهن است؟ مابقی 
آن هم کارگروه اقتصادی خوبی داریم اما که در پی آن 
است تا از راه هایی جستجو کنند که از آن بسترها برای 

منابع مالی بهره ببریم.
غیبت گل محمدی در جلسه به دلیل فسخ و دلخوری 

او بابت عدم تمدید قرارداد
اینها شایعه است و می خواهند دشمنی کنند. خیلی 
از تیم هایی که با ما مخالف هستند، دنبال این هستند 
که فضا و حاشیه های خودشان را پوشش دهند. به 
نظر شما مربی بزرگی مثل گل محمدی دنبال تمدید 
قرارداد می گردد؟ یک تیم را به من نشان دهید که در 
هفته چهارم برای سال آینده دنبال تمدید باشد. اینها 
می خواهند فضا را آلوده کنند. وقتی پرسپولیس این همه 
قهرمانی به دست آورد آرامش این تیم را برنمی تابند و 
دنبال ایجاد فضای ناسالم و حاشیه هستند. بعضی از 
رقبا وقتی برای تیم ما حاشیه درست شود، از حاشیه 
مربی  دنبال  تیم ها  همه  نمی آید.  بیرون  خبری  آنها 
تیم  الان ۱۶  اینکه  یحیی هستند، ضمن  مثل  بزرگی 
لیگ برتری و چند تیم لیگ یکی داریم، آیا در یک تیم 
می بینید که کسی دنبال بحث تمدید قرارداد باشد؟ عده  
زیادی دنبال این می گردند که ببینند می توانند مجالی 

پیدا کنند که حرفی زده شود.
انتقاد گل محمدی به اعضای اقتصادی هیئت مدیره

اگر قرار است یک درخت بار و میوه بدهد، مستلزم 
این است که دو سه سال بعد از کاشت آن بیایید از 
آن بهره ببرید. اینطور نیست که یک رنگ است که 
می زنی و سفید را قرمز می  کنی. برای درآمدهای پایدار 
باید دنبال راه های مختلفی برویم. در این مورد ببشترین 
باید مسئولان ذی ربط فکرش را بکنند که ما چطور عمل 
وقتی  که  است  این  دیگر  تیم های  با  ما  فرق  کنیم. 
تیمی ۳۰-۴۰ میلیون هوادار دارد و نشاط اجتماعی را 
برای جامعه فراهم می کند، باید مسئولان مملکتی هم 
درآمدهای پایداری را برای آن در نظر بگیرند . نه فقط 
ما، گرفتارتر از ما استقلال است. همه می دانند این 
نوع درآمد، چیزی نیست ما از فضایی که در اختیارمان 
است، بهره ببریم. باید درآمدهای پایداری تعریف شود. 
ضمن اینکه یک کارگروه بسیار خوبی داریم که طرح های 
بسیار خوبی دادند اما برای اینکه عملیاتی شود، حداقل 
۶ ماه الی یک سال زمان می برد تا بتوانیم از آن بهره 

ببریم.
یحیی اعلام کرد به بازیکنان ناهار نداده اند

ما  کلا  اما  نگفته اند،  اینطور  گفتند  پرسیدم  من 
بغرنجی  وضعیت  مالی،  وضعیت  نظر  از  می گوییم 
داریم. وقتی ما توانایی این را نداریم که پول ناهار تیم 
را بدهیم، چطور انتظار دارند آپشن ها را نمی دهیم و 
مهلت هم بدهند که اگر تا فردا آپشن ها را ندهید مشکل 
ایجاد می شود. من هم همین را می گویم و این مغایر 
صحبت ما نیست و اتفاقا در جهت صحبت ماست. 
ما  است، چون  خراب  باشگاه  در   اقتصادی  وضعیت 
وارث بدهی هایی بودیم که از گذشته وجود داشت. ما 
تا الان قریب به ۱۰۰ میلیارد تومان بدهی هایی دادیم 
که ربطی به ما نداشت و در صورت های مالی گذشته 
هم نیامده بود که اینها از ۱۰ سال قبل بدهکار هستند، 
اما فی البداهه رسید و از ۱۰ سال قبل حکم گرفته بودند 
و حساب ها را خالی کردند. و الا ما مشکلی نداشتیم و 
کل بدهی آپشن ما ۶۰-۷۰ تومان باشد. از همین جهت 
می خواهیم فضایی را مهیا کنیم و با خصوصی سازی 
هم یک جلسه اورژانسی گذاشتند که ان شاءالله بتوانیم 
پولی فراهم کنیم که قسمتی از این آپشن ها را بدهیم 
که تیم پس از بازی با پیکان برای جام باشگاه ها آماده 

که قبراق باشد.
دلخوری یحیی از بی توجهی به نوتیس ها

من خودم با آقای گل محمدی صحبت کردم و همین 
چند روز قبل هم ایشان زنگ زدند. بعد  از نوتیس اول 
ایشان به دفتر آمدند. منظور ایشان این است که چرا 
عملیاتی نشده و الا که شب قبل از بازی با گل گهر با 
همدیگر صحبت کردیم و اتفاقا ایشان به من گفت فردا 
نامه می دهم و من به ایشان گفتم شما نامه هم بدهی 
منظورت این است که باید آپشن هایی که از گذشته 
طلبکار هستید، بدهیم اما یک زمانی باشگاه پول دارد و 
مسائل را حل می کند و یا می گوید n میلیارد تومان دارم 
و باید جای دیگر هزینه کنم، ولی وقتی این پول ها نبوده 
که ما بتوانیم آپشن بدهیم، باید چه کار کنیم؟ به طبع 
باید صبر می کنیم و مجالی می دادند تا بتوانیم بدهی ها 

را پرداخت کنیم.
افراد حاضر در جلسه

اعضای هیئت مدیره در جلسه حضور داشتند و قرار 
نبود آقای گل محمدی بیایند. با صحبتی که دیشب 
داشتیم، گفتند من درخواست هایم را دادم و صبح هم 

تمرین داشتند. 
گفتند درخواست هایمان دادیم و اگر ممکن است شما 
هم اگر پیرامون این درخواست ها به نتایجی رسیدید، به 

ما اعلام کنید که ما هم اعلام کردیم.
در صورت اصرار گل محمدی به جدایی چه اتفاقی رخ 

می دهد؟
گل محمدی دست خودش نیست. گل محمدی مال 

پرسپولیس است و اینجا می ماند و جایی نمی رود.
یحیی گفت اگر پول نداشتید، چرا قرارداد بستید؟

درست می گویند. ما فکر می کردیم مثل تیم رقیب 
می توانیم از پولی که در سپرده داریم، برداریم و قول 
داده بودیم قبل از شروع فصل از آن پول بدهیم. ضمن 
اینکه یک پولی هم در حساب مان داشتیم که ناخودآگاه 
با بدهی هایی از ۷-۸ سال قبل مانده بود، حکم گرفتند و 
از حساب برداشتند. ما دیگر نمی توانستیم کاری کنیم و 

اختیارش دست ما نبود.
احتمال فسخ یک طرفه قرارداد

نه. بیشتر ناراحتی آقای گل محمدی از این است این 
مسائل قرار بود اول فصل انجام شود و بعد یک سری 
از بازیکنان به ایشان مراجعه می کنند که گرفتاری مالی 
دارند و ایشان هم مقید است که بتواند مشکلات آنها 
را حل کنند. بیشتر از این ناراحت است که نتوانست 

مشکل بازیکنان و دوستانش را مرتفع کنند. دوست 
داشتند بستری فراهم شود که منابع مالی را فراهم کنیم 

که این مشکلات برطرف شود.
نامه سازمان بازرسی که گفتند یا آپشن بپردازید یا 

پاداش.
از این فرصت استفاده کنم و بگویم یک جرایمی هم 
فصل گذشته برای تیم در نظر گرفته بودند که الان 
با پیشنهادی که به هیئت مدیره دادیم، همه اعضای 
جرایم  که  کردند  موافقت  متفق القول  مدیره  هیئت 
گذشته برطرف شود. یک نامه ای داده بودند که وقتی 
تیم این میزان آپشن دارد، بابت برد نباید پاداش داد. 
آن هم ما در حال صحبت هستیم که مرتفع شود. 
البته بازیکنان روی این موضوع خیلی مشکل ندارند و 
گفتند اگر نتوانستید مجوز هم بگیرید ایرادی ندارد و به 

حساب ما باشد. آن مبلغ زیاد نیست.
انتقاد به رقم قرارداد با ایرانسل که برابر آتیه پرداز

احتمالا آقای گل محمدی زیاد مطلع نیستند. اینها 
حرف های فضای مجازی و رسانه ای است و ایشان جایی 
خوانده است. من هم این را خواندم. اولا آن شرکتی که 
آمد، کل فضاهای تبلیغاتی را که در ختیار پرسپولیس 
بود، گرفته بود ؛ چه فضای مجازی، چه پشت لباس و 

جلوی لباس، چه دور زمین و بلیت فروشی و... . 
درآمد ما نسبت به آن زمان خیلی بیشتر است و 
با فضاهای دیگری که در اختیار داریم بیشتر از این 
خواهند بود که رقمش را اعلام نمی کنم. ضمن اینکه 
همان شرکتی که آمد، بعدا اعلام کرد با ۶۰-۷۰ میلیارد 
بعد یک  و رفت. سال  را فسخ کرد  قراردادش  بدهی 
مدیری آمد و اعلام کرد من ۶۰۰ میلیارد تومان قرارداد 
آورده ام. ما که آمدیم، ۱۵ میلیارد گرفتیم. برای همین 
گفتن اینکه از این فضا می شود استفاده کرد تا عملیاتی 
شدن این موضوع خیلی فاصله هست. ضمن اینکه در 
جامعه هم از نظر اقتصادی خیلی از شرکت هایی که 
قبل می آمدند از این فضای اقتصادی استفاده کنند، هم 
کمتر شده اند و هم  مبالغ پایین تر آمده است. ان شاءالله 
با رونق گرفتن بازار اقتصادی، یقینا بازار اسپانسری هم 

رونق پیدا می کند.
مذاکره با مربی آلمانی

با  که  آنهایی  است.  گرم  خیلی  شایعه  بساط 
پرسپولیس دشمنی دارند، آرامش را به پرسپولیس 
این  دنبال  هستند.  حاشیه  دنبال  و  برنمی تابند 
هستند که با حاشیه برای پرسپولیس، صدای حاشیه 
تیم هایی دیگر درنیاید. از این جهت شاید یک ترفند 
اینکه  برای  رقبا  از  باشد که شاید بعضی  رسانه ای 
صدای حاشیه خودشان شنیده شود، برای تیم های 

دیگر شایعه درست می کنند.
فشار برای جدایی یحیی گل محمدی

مگر نهادی می تواند در کار مربیگری دخالت کند؟ 
کارشناسی  کار  که  فوتبال  فدراسیون  دارد؟  اختیاری 
فوتبال می کند و بعید است در این کار دخالت کند و 
نهادهای امنیتی هم در کارهای امنیتی دخالت می کنند. 
بعید می دانم نهاد امنیتی کار کارشناسی فوتبال کند. 

همه اینها بساط شایعه است.
نگرانی هواداران برای تکرار اتفاقی که برای کریم باقری 

رخ داد.
کار  ادامه  به  آنچنانی  تمایل  باقری خودشان  آقای 
نداشتند، کما اینکه می بینید هنوز هم کار نمی کنند و 
جایی نیستند. اگر اینجا مشکلی بود، می رفتند جای 
دیگری کار می کردند. پس ایشان خودشان به ادامه 
کارهای  دنبال  داشتند  و دوست  نداشتند  تمایل  کار 
اقتصادی بروند. این حرف ها به درد فضای مجازی و 
این مسائل می خورند وگرنه هیچکدام  دنبال کننده و 

واقعی نیست.

بازی با احساسات هواداران
اعضای  و  من  برای  مشکلاتش  بیشتر  مسائل  این 
هیئت مدیره است که باید جوابگو باشیم. بازیکن و 
بوده، یک  برای خودش متصور  با درآمدی که  مربی 
نتوانسته  الان  و  کرده  ایجاد  خود  برای  هزینه هایی 
ما  به  گل محمدی  کند.  پرداخت  را  تعهداتش  است 
گفت همین پولی که طلبکار هستیم را در یک حساب 
بگذارید تا طلب چند نفر از طلبکاران را پرداخت کنید. 
متاسفانه مشکلات اقتصادی در جامعه وجود دارد و 
آن کسی که کم درآمد است، کمتر مشکل دارد و آن 
هم که درآمدش بیشتر است، عملیاتی نشدن درآمدش 

مشکلات بیشتری برای او به وجود می آورد.
آپشن میلیاردی بازیکنان

آپشن ها به فراخور قراردادهاست و هر چقدر قرارداد 
باشد چند درصدش آپشن است، البته اگر محقق شود.

موجودی حساب باشگاه پرسپولیس
در حال حاضر در حساب باشگاه هیچ پولی نیست و 
منتظر هستیم تا جلسه ای با سازمان خصوصی سازی 
برگزار کنیم تا از بخشی منابعمان استفاده کنیم. یک 
قراردادی هم با ایرانسل داریم و قرارداد ما با آنها هم 
زمانی است، یعنی اینکه هفته چندم بگذرد پرداختی 
خواهند داشت. بانک شهر هم همیشه به ما محبت 
داشته است و یک سری تعهدات ما به آنها داریم و بانک 
شهر باید یک مقدار بیشتر با ما راه بیاید تا مشکلاتمان 

را مرتفع کنیم.
استفاده بهتر از برند پرسپولیس

فاصله  خیلی  موضوع  کردن  عملیاتی  تا  طرح  بین 
همه شان  که  داریم  اقتصادی  کمیته  یک  ما  است. 
آمدم  که  روزی  از  من  هستند،  اقتصادی  نخبگان 
طرح های  خیلی  آمدیم  که  روزی  آورده ام.  خودم  با 
خوبی متصور بودند و وقتی وارد عملیات کاری شدیم 
دیدیم که این طور نیست. از برند باشگاه می توان بهتر 
استفاده کرد، ولی در ایران هنوز جایی اتفاق نیفتاده 
است. فکر نمی کنم در ایران باشگاهی مثل پرسپولیس 
از پیراهنش حدود ۲۰۰ میلیارد تومان درآمدزایی کرده 
باشد. اگر فضاهای دیگری در اختیار داشته باشیم یقینا 
درآمدزایی بیشتری خواهیم داشت. الان چند طرح در 
دست داریم تا درآمدهای دیگری داشته باشیم. به نظر 
من باید مسئولان اقتصادی و مسئولان سران نظام یک 
فکر درآمد پایداری برای استقلال و پرسپولیس کنند، 
چون همین دو تیم هستند که وابسته به جایی نیستند 
تیم  این دو  برای  ریال هزینه دولتی  نمی شود یک  و 
انجام داد، در صورتی که باشگاه های دیگر خصولتی 
هستند و صددرصد بودجه دولتی استفاده می کنند. 
پرسپولیس که صددرصد آن تقریبا دولتی بود، یک 
ریال بودجه دولتی برای آن ممنوع است. پرسپولیس 
و استقلال شاید ۴۰-۵۰ میلیون هوادار دارند، مسئولان 
دو  این  قبال  در  اجتماعی  مسئولیت  نقش  یک  امر 
تیم دارند. وقتی پرسپولیس قهرمان می شود و نشاط 
اجتماعی را به جامعه تزریق می کند، چه چیزی بابت 
نشاط اجتماعی گیرش می آید؟ وزارت کشاورزی و راه 
در بیابان ها درخت و بوته می کارند که مقابل طوفان و 
سیل را بگیرد، اما برای چنین تیمی که چنین نشاطی به 
جامعه تزریق می کند و جوان را سرگرم می کند، شما چه 

هزینه ای در مقابل آن می دهید؟
غیبت بازیکنان در تمرینات

بازیکنان می خواستند این موضوع را برسانند که اگر 
تمرین می کنیم و صدایمان را نشنوید، تا چه زمانی 
دنبال  قبل  از  ما  باشیم؟  طلبمان  پرداخت  منتظر 
که  بود  این  منظورشان  شاید  و  بودیم  موضوع  این 
به  تا  بشنوند  را  آنها  سازمان های ذی ربط هم صدای 

فریاد ما برسند.

حرف آخر درویش درباره گل محمدی: جایی نمی رود!

یحیی مال پرسپولیس است؛ دنبال مربی نیستیم
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس اعلام کرد یحیی گل محمدی به کار خود در این تیم ادامه خواهد داد.

درویش: 
می خواهند 

دشمنی کنند. 
خیلی از 

تیم هایی که 
با ما مخالف 

هستند، دنبال 
این هستند 

که فضا و 
حاشیه های 
خودشان را 

پوشش دهند

مسی  لیونل  و  دی ماریا  آنخل  بازنشستگی  نگران  آرژانتینی ها  اگر 
هستند، برای هواداران تیم ملی فوتبال ایران هم این مسئله درباره 

سردار آزمون و مهدی طارمی وجود دارد.
به گزارش ورزش سه، دو گلزن بزرگ تیم ملی فوتبال ایران در بازی 
دشوار مقابل اردن در همان نیمه اول با دو ضربه تماشایی و حرفه ای 
نسخه حریف را پیچیدند؛ آن هم در شرایطی که اردنی ها با بازی فیزیکی 

و حملات سریع شرایط را بر شاگردان قلعه نویی سخت کرده بودند.
ابتدا سردار آزمون روی پاس تک ضرب و تمرین شده مهدی طارمی 
در محوطه جریمه با یک ضربه غیر قابل مهار دروازه اردن را باز کرد 
و سپس چند دقیقه بعد طارمی روی پاس عرضی رامین رضاییان در 
حوالی نقطه پنالتی با ضربه ای با پای راست گل دوم ایران را به تور 

دروازه اردن چسباند.
با این دو گل آمار این دو گلزن فوق العاده فوتبال ایران باز هم بهتر 
شد. سردار با گل جمعه شب چهل و ششمین گل ملی خود را به ثمر 
رساند و مهدی طارمی هم چهل و دومین گل ملی اش را زد. این دو 
علاوه بر اینکه دارند خود را به کریم باقری ستاره سابق تیم ملی نزدیک 
می کنند، رقابت پنهانی با یکدیگر دارند. آقا کریم که در دهه ۱۳۷۰ و 
۱۳۸۰ هافبک دفاعی تیم ملی بود، رکورد خیره کننده ۵۰ گل ملی را دارد 
و دومین گلزن ملی تاریخ فوتبال ایران پس از علی دایی است و حالا اگر 
سردار آزمون فقط ۴ گل دیگر به ثمر برساند، می تواند به دومین گلزن 

تاریخ فوتبال ایران تبدیل بشود. اتفاقی که وقوعش اصلا بعید نیست، 
به خصوص که سردار ۲۸ ساله وقت زیادی برای ادامه بازی در تیم ملی 

فوتبال ایران دارد.
در عین حال مهدی طارمی هم که ۴۲ گل به ثمر رسانده، ۸ گل تا 
کریم باقری و ۴ گل تا سردار آزمون فاصله دارد و با توجه به در پیش 
بودن جام ملت ها و دو بازی ایران در مقدماتی جام جهانی او این فاصله 
را کاهش خواهد داد. به خصوص که او بعد از شروع دشوار این فصل 
و پشت سر گذاشتن شایعات لحظه به لحظه به آمادگی مورد انتظار 

نزدیک تر می شود.
این دو ستاره در دوره سرمربیگری امیر قلعه نویی روی هم ۱۵ گل به 
ثمر رسانده اند، آن هم در شرایطی که تیم ملی زیر نظر این سرمربی 
باتجربه ۲۳ گل زده است. تازه آزمون در چهار مسابقه روسیه، کنیا، 
بلغارستان و آنگولا در تیم ملی حضور نداشت که اگر بود، این زوج 

رویایی احتمالا آمار بهتری را از خود باقی می گذاشتند.
طارمی و آزمون در دوره سرمربیگری قلعه نویی موفق شدند ۱۵ گل 
از ۲۳ گل زده ایران را به ثمر برسانند؛ جالب اینکه سردار در ۴ مسابقه 

هم غایب بود.
وقتی به تاریخ بازی های ملی نگاه می کنیم، همواره زوج دایی-خداداد 
به ذهنمان می آید، اما سردار و طارمی درک متقابل متفاوتی از یکدیگر 
دارند و توانسته اند حدنصاب زوج طلایی دایی و خداداد را پشت سر 

بگذارند. امروز ایران ورزشی در گزارشی نوشته که آزمون ۷ پاس گل از 
طارمی دریافت کرده و طارمی هم ۶ گل خود را روی پاس های سردار 
به ثمر رسانده است؛ حد نصاب فوق العاده ای که این دو را بدل به 
بهترین زوج تاریخ فوتبال ایران می کند. البته دایی و خداداد یک لحظه 
تاریخی مثل صعود ایران به جام جهانی ۹۸ را ساختند که بدل این گل، 
ضربه ای بوده که طارمی روی پاس آزمون وارد دروازه ازبکستان کرده تا 
ما به جام جهانی ۲۰۱۸ صعود کنیم. علی دایی و خداداد عزیزی سال ها 
زوج رویایی خط حمله ایران را ساختند؛ بی شک طارمی و آزمون هرقدر 

بدرخشند عملکرد آن زوج طلایی هم از ذهن ها پاک نمی شود.
یک نکته مهم درباره این دو علاوه بر هماهنگی فوق العاده شرایطی 
است که احتمالا آنها در مسابقات جام ملت های آسیا خواهند داشت. 
سردار در تیم رم و زیر نظر مورینیو حتما آمادگی بهتری پیدا خواهد کرد 
و مهدی طارمی هم که خود را برای یک انتقال بزرگ آماده می کند، حتما 

در ژانویه در اوج خواهد بود.
با این وصف ترکیب تیم ملی ایران در جام ملت های آسیا به خصوص 
در مقابل حریفانی که قادر به بازی مالکانه مقابل آنها هستیم، با حضور 
سردار آزمون و مهدی طارمی خواهد بود. آنها می توانند از هر موقعیتی 
گل بسازند و شاید این بزرگ ترین برتری فوتبال ایران در جام ملت های 
آسیا در مقایسه با حریفانی باشد که برای قهرمانی به قطر سفر خواهند 

کرد.

عبور از کریم باقری و رکوردهای دایی-خداداد
ودی در جایگاه تاریخی منحصربه فرد آزمون-طارمی، به ز


